
 

 

 

BRM.0012.6.3.2019 

 

 

Protokół nr  4/2019 

posiedzenia Komisji  Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami     

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 odbytego w dniu  19 marca 2019 r.    

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 13.30 – 14.00. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Bętkowski Jacek    – Przewodniczący Komisji 

2. Marcinkowski Tomasz  – Członek Komisji  

3. Kwiatkowski Waldemar  – Członek Komisji  

4. Kaczmarek Grzegorz  – Członek Komisji  

5. Wąśniewski Waldemar – Członek Komisji  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich. 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

 Posiedzenie Komisji otworzył Pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokółu nr 3/2019 posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2018 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
  

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokółu nr 3/2019 posiedzenia Komisji. 
  

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 3/2019 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2018 r. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Pan Naczelnik przedstawił informację „Sprawozdanie z realizacji inwestycji  

w 2018 r.”.  

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokółu.  
 

Pytania i dyskusja. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy jakieś inwestycje przebiegały  z jakimiś trudnościami, czy opóźnieniami  

w tym 2018 r.? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Inwestycje przebiegały z  trudnościami, ale pracownicy Referatu Inwestycji 

stanęli na  wysokości zadania,  żeby to wszystko pospinać.  To, co nie udało się  

zrobić, jest w wydatkach niewygasających, bo pewne inwestycje trzeba było 

przerzucić…  

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Z czego głównie wynikały te trudności?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

To są ogólne, czyli od ilości inwestycji, od braku rąk do pracy na rynku, bo 

rynek mamy taki jaki mamy, też pogoda, czyli czynniki atmosferyczne. 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Na jakim etapie jest przebudowa ul. Stare Miasto? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Łagodna zima dała tę możliwość, że roboty się trochę podciągnęły. Dzisiaj 

rozmawiałem z kierownikiem budowy. Jeżeli wszystko pójdzie dobrze, to do 

piątku będzie masa wiążąca położona już w ul. Młyńską. Chodzi o 

minimalizowanie uciążliwości dla mieszkańców, o udrożnienie ruchu dla 

mieszkańców ulic Młyńska, Stare Miasto w stronę Toruńskiej, aby to było 

udostępnione… 
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Grzegorz Kaczmarek: 

Pytam o to dlatego, że od samego rana na monitoringu przy pawilonie KSM 

przy ul. Toruńskiej 60, jest to  na nagraniu jak mieszkaniec z taczką wywozi 

śmieci do naszego śmietnika. Na pytanie skąd jest, odpowiedział, że z ul. Stare 

Miasto i nie mają gdzie sypać… 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Mają gdzie sypać, tylko te śmietniki są przestawiane. W tej chwili nie ma 

dojazdu do posesji między ul. Młyńską, a ul. Orłowską. Do tych posesji nie ma 

dojazdu i przez jakiś czas nie będzie. Jeśli uda się nam do piątku położyć 

chociaż tę masę wiążącą, to ten kontener wróci na skrzyżowanie ul. Młyńska – 

Stare Miasto i będą mieli bliżej. Teraz ze względu na prowadzone prace, musiał 

być on przestawiony… 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

To był gruz, a nie  zwykłe śmieci, więc po prostu ten pan wykorzystał 

sytuację… 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mam prośbę taką, bo wymagane jest w miejscach dostawienie kontenerów.  

Dziwie się, że lokalizację kontenerów ma wpływ ktoś, kto na co dzień nie jest  

w terenie. Takie telefony od mieszkańców są do mnie i pada pytanie, dlaczego 

ten kontener stoi tam, a nie tam… Jeżeli istnieje taka możliwość, to należy 

dostawić te kontenery, bo ludzie wyrzucają śmieci, gdzie się da, bo dojście do 

kontenera np. 700 metrów, to już jest jakaś trudność… 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Taka sytuacja trwa półtora tygodnia i jak prace zostaną zakończone, ten 

kontener wróci na to skrzyżowanie, a został zabrany w związku z tym, że skoro 

wylano na odcinku pomiędzy ul. Kwiatkowskiego, a ul. Młyńską masę wiążącą, 

tą pierwszą warstwę, to nie można później postawić kontenera, bo w ślad za tym 

idą prace regulacyjne na urządzeniach. 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mieszkańcy przesyłają też do mnie bezpośrednio zdjęcia ze swoich posesji, na 

których widać jak lokatorzy zostawiają nawet na korytarzu worki ze śmieciami, 

bo uważają, że do tego jest firma sprzątająca, a nie jest od tego żeby sprzątać na 

klatkach schodowych. Rozumiem, że jak jest realizowana inwestycja, to są 

pewne trudności, ale musimy też zrozumieć  mieszkańców z tego terenu. 
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Grzegorz Kaczmarek: 

Jak daleko jest posunięta sprawa z doprowadzeniem do używalności tej części 

terenu w okolicy ul. Błonie? 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Postaramy się zakończyć sprawę do końca kwietnia 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Jest to rzeczywiście dość zniszczony teren… 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Chciałbym jednak, aby państwo pamiętali, że jest to powierzchnia gruntowa  

i taką pozostanie. Będzie tylko wyrównana. 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Czy będzie można tam przy okazji utwardzić miejsce pod śmietnik,  zrobić 

jakieś porządne dojście dla tych ludzi… 

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Nie wiem, jakie plany ma PGKiM… 

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Jest to już przygotowane. Teraz tylko czekamy na tę inwestycję firmy, która 

przyczyniła się do tak rozjechanego tego terenu. 

 

Innych pytań nie było.  

 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem   „Sprawozdania z realizacji 

inwestycji w 2018 r.”? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  

Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  i Spraw Mieszkaniowych 

podjęła uchwałę nr 6/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu „Sprawozdania  

z realizacji inwestycji w 2018 r.”.  

 

Ad 5.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 
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Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Jacek Bętkowski 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 


